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交变电流在仿生非光滑表面电渗中作用原理的试验研究
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中文摘要：

      利用生物体表交流电渗作用的信息，将交流电引入仿生非光滑表面电渗技术中，并进行了试验研究，考察了交流电的频率对电渗效

应的影响，利用试验优化技术对交流电的频率，电压两个因素进行了二元二次回归组合设计的试验，建立了显著的回归方程。对交流电在

仿生非光滑表面电渗技术中的应用打下了理论基础。

英文摘要：

      According to the information of surface electroosmosis on the creatures, alternating current was used in electroosm

osis on the soil bionic nonsmooth surface, and was experimented on. The effects of frequency of alternating current on th

e soil adhesion was studied. Using the experimental optimization technique, the effects of frequency and voltage of alter

nating current on the soil adhesion were tested, and a notable regression formula was obtained. The theory basis was foun

ded for the application of alternating current in bionic nonsmooth surface electroosmosis.

查看全文 关闭 下载PDF阅读器 


